
 

        18. schůze 

                                   Rady MČ Praha-Dolní Chabry 

dne 24.05.2023 

 

Důvodová zpráva: 

 

Radě městské části je předkládán návrh na výběr administrátora veřejných zakázek. 

V současné době nás aktuálně pálí co nejdřívější vyhlášení veřejných zakázek na vysoutěžení 

dodavatelů: 

1. údržby zeleně v městské části 

2. poskytování IT služeb 

3. projekt energetických úspor 

Všechny zakázky se pohybují ve vyšší hladině předpokládané hodnoty plnění. Zakázku 2. a 3. 

je třeba administrovat, u zakázky 2 doplnit výzvu a u zakázky 1. vytvořit ve spolupráci s MČ 

výzvu a následně administrovat zakázku. Městská část spolupracovala s Ing. Karlem 

Novákem k naší plné spokojenosti. Kvůli limitu 99 999 Kč je třeba nyní poptat 4 potenciální 

administrátory veřejných zakázek. Namísto rychlého vyhlášení výzev, musíme poptávat i  

dodavatele služeb administrátora.  

O vypracování cenové nabídky jsem požádala 4 subjekty. Ing. Karla Nováka, Ing. Kateřinu 

Burketovou, Mgr. Markétu Kořínkovou a Mgr. Michaelu Jelínkovou ze Sdružení místních 

samospráv.  

Žádám tímto zároveň radu o zvážení, zda nevrátit do textu Směrnice pro zadávání zakázek 

malého rozsahu opět větu, že lze zakázku 3. kategorie zadat napřímo, pokud máme již 

zkušenost s dodavatelem z minulosti. Značně by to ulehčilo situaci. 

V současné době je navíc v Senátu a předpokládá se schválení i PSP ČR novela zákona o 

zadávání veřejných zakázek, která by limity pro veřejnou zakázku malého rozsahu zvýšila pro 

služby na 3 miliony a pro stavební práce na 9 milionů. Navrhuji přehodnotit ve světle těchto 

změn i úpravu naší Směrnice. Současné limity prodlužují zadávání vypracování projektů, 

které velmi potřebujeme. Navíc musíme vytvářet de facto stejné poptávky již od limitu 

100 000 Kč jako pro velké zakázky. Zatímco osobě znalé prostředí stačí vysvětlit, co 

potřebujeme nacenit, nově osloveným je třeba vše do detailu vysvětlit a přidat hodnotící 

kritéria, na základě kterých se budou jednotlivé nabídky hodnotit. Současně při velmi 

omezeném počtu zaměstnanců si tak přiděláváme práci, kterou může dělat jen omezený počet 

lidí na úřadě a zvyšujeme náklady vynaložené na externí pracovníky a poradce.  

 

 

 

Předkladatel: Mgr. Kateřina Šilhová Šafránková, starostka 


